
Byrådsmedlem Inge Messerschmidt har d. 11. april stillet følgende spørgsmål til Borgmester Tina Tving 
Stauning:  
 
Kan læse at behandling af DSB`s projekt i Sydbyen skal behandles på majmøderne i henholdsvis plan- og 
teknik, økonomiudvalget og slut maj på byrådsmødet. Kan en beslutning fra Frederikssund byråd være DSB 
rettidigt i hænde til deres beslutning 20/juni? Du skriver DSB er med på at vi først behandler sagen i løbet af 
maj og at det ikke bliver problematisk for DSB`s beslutning. At det er Frederikssund kommune/byråd der 
bestemmer farten og ikke DSB! Jeg hørte bare på dialogmødet med DSB at de havde travlt og den endelige 
beslutning blev truffet på deres bestyrelsesmøde 20/juni. Hvor kan jeg læse at DDB har indvilliget i at 
skubbe deres afgørelse? Eller at de kan nå det på bestyrelsesmødet 20/juni uanset hvornår byrådet kommer 
med en beslutning? 
 
Borgmesterens svar sendt til Inge Messerschmidt den 12. april  
 
I min dialog med DSB’s ledelse i mandags tilkendegav jeg, at det var vigtigt for Frederikssund Byråd at have 
en grundig politisk proces, hvor alle relevante spørgsmål kan blive stillet og besvaret af DSB, inden Byrådet 
tager endelig stilling til DSB’s påtænkte projekt i Sydbyen. Dette indebærer politiske drøftelsessager på maj-
møderne i de respektive fagudvalg og beslutningssager i juni-møderne i fagudvalg og Byråd. Denne tidsplan 
var DSB indforstået med, idet DSB i deres egen planlægning også opererer ud fra, at projektet er på et 
indledende stadie. 


